

Title (en)

Telephone or address index.

Title (de)

Telefon- oder Adressenregister.

Title (fr)

Répertoire pour téléphone ou adresses.

Publication

EP 0565769 A1 19931020 (DE)

Application

EP 92115947 A 19920917

Priority

DE 9205189 U 19920414

Abstract (en)

The cover sheet (3, 5) of a telephone index has a section (13, 15) overlapping the viewing strips (9), arranged in the manner of scales, of the index sheets (7, 7'), which section can be torn off at a line of perforation (12, 1) in order to expose the viewing strips of the index sheets. The section can be designed as an advertising medium, in particular as an advertising reply-paid postcard. Corresponding tear-off sections can also be provided on insert sheets introduced between the index sheets or even on index sheets themselves. <IMAGE>

Abstract (de)

Das Deckblatt (3, 5) eines Telefonregisters hat einen die schuppenartig angeordneten Sichtstreifen (9) der Registerblätter (7, 7') überdeckenden Abschnitt (13, 15), der an einer Perforationslinie (12, 1) abreißbar ist, um die Sichtstreifen der Registerblätter freizulegen. Der Abschnitt kann als Werbeträger, insbesondere als Werbeantwort-Postkarte ausgestaltet sein. Entsprechende abreißbare Abschnitte können auch an zwischen die Registerblätter eingefügten Einlegeblättern, oder sogar an Registerblättern selbst, vorgesehen sein. <IMAGE>

IPC 1-7

B42D 1/00; F02C 7/266; F02P 11/06

IPC 8 full level

B42D 1/00 (2006.01); **B42F 17/34** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 1/004 (2013.01); **B42D 1/009** (2013.01); **B42F 17/34** (2013.01)

Citation (search report)

- [YD] DE 4018992 C1 19910221
- [Y] DE 3325584 A1 19850124 - VOGEL WIDMANN MONICA DIPL DESI [DE]
- [A] FR 1275174 A 19611103

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

DE 9205189 U1 19920806; EP 0565769 A1 19931020

DOCDB simple family (application)

DE 9205189 U 19920414; EP 92115947 A 19920917